
Skolebestyrelsesmøde på Lykkesgårdskolen den  
26. februar 2025          
Kl. 17.00 – 19.00 i mødelokale 1 
 
Indkaldte: 
Forældrerepræsentanter: Sanela, Søren, Pia, Kirsten, Mette, Camilla og Kristina 
Medarbejderrepræsentanter: Mette K. og Camilla 
Elevrepræsentanter: Tika og Nanna 
Ledelsesrepræsentanter uden stemmeret: Ole Holm Johansen og Anne Øbo 

Afbud: Mette K., Pia, Tika, Camilla (forælder) 

Dagsorden/referat: Anne Øbo 

1 Godkendelse af dagsorden – (SB) 

 
Referat:  
Godkendt 
 

2 Godkendelse af referat - (SB) 

 
Referat:  
Godkendt 
 

3 

Lejrskole princip – 10 min. (OJ) 
 
Mål: Godkende det lejrskoleskoleprincippet efter revidering. Se bilag 
 

 

Referat: 
 
Godkendt. 
 

4 

Regnskab 2024 og budget 2025 – 30 min. (OJ) 

 
Mål: Det afsluttede regnskab for 2024 fremlægges.  
Budget for 2025 godkendes. Se bilag.  
Orientering om udfordringer i budgetåret 2025. 
 

 

Referat: 
 
Regnskab 2024 
 
Vi overfører penge i SFO med hensigt på at købe et stort legestativ til området ved det nye bålhus.  
 
Vi overfører penge i skoledelen.  
 
Så vi går ud af 2024 med plus.  
 
Budget 2025 
 
Gennemgået. Godkendt 
 
Udfordringer - orientering 
 
På 7. årgang er elevtallet til 2 klasser i kommende 8. Lige nu er de 3 klasser. Vi vælger at planlægge med tre 8. 
klasser da vi regner med at elevtallet stiger inden 5. september. Der er 57 elever lige nu. Der kan forsvinde elever 
til efterskole eller af en anden årsag.  
 
I 0.-2. klasse må der være 26 elever i hver klasse. I år er der 55 børn fordelt på tre klasser. Vi formoder at der 
rejser 2 og derved bliver det sårbart og vi skal planlægge med 2 eller 3 klasser næste skoleår.  



 
Vi har 5 på barsel, vi har tidsbegrænset ansættelser, sygemeldinger, medarbejder der stopper og nogen der 
eventuelt søger væk. Lige nu er vi overnormeret på personale, det er lige nu reguleret ved barsler.  
 
Når vi planlægger et skoleår i foråret, ved vi først reelt 5. september om økonomien holder. 
 

5 

Kvalitetsaftalens indhold – 45 min. (OJ) 
 
Mål: Orientering om ministeriets ændringer i folkeskolen det kommende skoleår. Se bilag: Initiativer i 
Folkeskolens Kvalitetsprogram, der træder i kraft i skoleåret 2025/26. 
 

 

Referat: 
 
Vi har gennemgået flere punkter og er nået til ”ny timetalsfordeling”. Vi kigger resten igennem næste gang og 
forhåbentlig er vi klogere på flere punkter, så vi bliver mere planlægningsparate.  
 
 

6 

Udvalg – 5 min. (evt. nye udvalg). Fast punkt. 
 
Mål: Opfølgning/status fra arbejdsgrupperne 
 
Referat:  

• Kantine, Ole, Pia og Sanela. 

• Ansættelse, Camilla og Kristina.  

• Fælles om ungelivet - orientering om aften med SSP og Ungdomsskolen for forældre i udskolingen. 
 

 

Referat: 
 
Kantinen: Åbner nu 4 dage om ugen.  
 
Ansættelser: ikke noget nyt. 
 
Fælles om ungelivet: Der var et fint fremmøde og oplægget var spændende. Der var meget dialog og spørgsmål. 
Det var relevant og vi kan godt arbejde i, at gentage det næste år.  
 
 

7 

Meddelelser – 5 minutter 
 
1. Ledelsen 
2. Formand 
3. Elever 
4. Bestyrelsens øvrige medlemmer  
 

 

Referat: 
 
1. Nej. 
2. Nej. 
3. 
Vi har hørt fra mellemtrinnets elevråd. De ønsker sig flere ting til deres udeområde skaterrampe, ostebane, 
legetårne, beachvolleynet, bordtennisborde og bænke. 
De ønsker sig også 2 x køleskabe til deres madpakker.  
De ønsker sig varmere brusebade. 
 
Der er kommet større ude-skraldespande og dufte på wc’erne på mellemtrinnet. 
 
Der er et ønske om, at 6. klasserne kan komme mere op i kantineområdet i foråret da de snart bliver en del af 
overbygningen. 
Der er flere punkter med ønsker / listen ligger ved Ole. 



 

Ref. v/  

Møderække: 26/8 + 24/9 + 23/10 + 18/11 + 14/01 + 26/02 + 24/03 + 22/04 + 21/05 + 16/06 

 

Kommende punkter:  

Kvalitetsaftalens indhold 

Elevudgang 

Principper 

Juniormesterlære 

Mulighed for karakterer på 6.+7. årgang – drøftelse og beslutning.  

Skolemad til alle elever – regeringstiltag. 

Skoleudviklingsplanen 

 
Ønske om en dag med aktiviteter på tværs af alle årgange. 
 
Udskoling ønsker flere forlængerledninger da der er for få stik.  
 
Bedre rengøring, det er som om der ikke bliver rengjort på gulvene. Dette skal, når det opleves, formidles til 
klasselæreren der går videre til John.  
 
Toiletter ved 9. + 7. årgang. Der mangler sæbe, lys og nogle håndvaske der ikke virker. Ole kommenterer at det 
er hærværk. Det er irriterende.  
 
Der er hærværk på skærme, så de ikke virker. Alle lærere har fået udleveret et USB-C stik så de kan virke – det 
skal de huske.  
 
4.  
 
 

8 
EVT. 
 

 

Referat: 
 
 
 

 
 
 

 
 
 


